

BELGIUM OCEAN RACING - CURIUM

CLASS40 N°187

DESIGN: LIFT V2

ARCHITECT: MARC LOMBARD

SHIPYARD: VID2

FIRST LAUNCH: 2022



PHOTO : © YANN RIOU



PHOTO : © VINCENT OLIVAUD

SKIPPER: JONAS GERCKENS

43 years old Skipper

Belgique



- ★ 4th Transat Jacques Vabre 2021
- 14th Route du Rhum 2018
- Winner Fastnet Race 2017
- Winner Les Sables Horta Les Sables 2014
- 3 times mixed doubles European vice-champion
- 3rd mixed doubles world championship



CO-SKIPPER: RENAUD DEHARENG

50 years old Manager

Belgique



- ★ 4th RORC Caribbean 600 2023
- 15th CIC Normandy Channel Race 2023



CO-SKIPPER: DJEMILA TASSIN

28 years old Sailor

Espagne /Belgique



- ★ Mini Transat 2023 / 5th Offshore World Championship



CO-SKIPPER: BENOIT HANTZBERG

40 years old Sailor

France



- ★ Transat Jacques Vabre 2021 - 2023

A WORD FROM THE SKIPPER

Sailing around the world via the three legendary capes is a grail for any skipper. The Globe40 allows you to combine competition and adventure. It's a perfect mix that we're looking forward to discovering on our Class40 Volvo/Curium.

Our challenge has a strong Belgian flavour, with the ambition of playing a leading role on the sporting front, and enriching ourselves with human encounters and fantastic landscapes throughout this magnificent voyage.

LE MOT DU SKIPPER

Un tour du monde à la voile, par les trois caps mythiques, est un grail pour tout skipper. Le Globe40 permet d'allier compétition et aventure. Un mix parfait que nous avons hâte de découvrir sur notre Class40 Volvo/Curium.

Notre défi a une forte connotation belge avec l'ambition de jouer aux avants-postes sur le plan sportif, de s'enrichir de rencontres humaines et de paysages fantastiques tout au long de ce magnifique périple.